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Punten voor de rondvraag commissie ABA dato 30 november 2020

Fractie Vraag
AB

CDA

VSP

PGP Ter aanvullende beantwoording doorgeschoven vanuit commissie SD 23 november:

Operationaliteit nieuw beleid
Wij zien in meerdere stukken van de commissie Sociaal Domein van vandaag dat de operationaliteit van nieuw beleid vertraging oploopt door 
corona. Wij begrijpen dat thuiswerken niet in alle gevallen even efficiënt zal zijn. 
Maar het brengt ons wel bij de vraag wat het effect van corona heeft op de effectiviteit van het ambtenarenapparaat?

Nieuwe vraag:

Contracten met dierenambulance
In de ABA commissie van september j. vroegen wij naar eventuele contracten met de dierenambulance over het ophalen van gedomesticeerde 
en wilde dieren. Voor de eerste groep zijn afspraken, over de tweede groep zou momenteel onderhandeld worden. Wij zijn benieuwd of daar 
inmiddels nieuws over te melden is.

VVD Ter aanvullende beantwoording doorgeschoven vanuit commissie SOB 24 november:

Klachten over hondenpoep
Verder krijgen wij veel klachten over hondenpoep op diezelfde route. Onze vraag is dan ook of de wethouder, zoals ook al jaren op de actielijst 
staat, vaart wil zetten achter de hondenuitlaat/losloopgebieden. Wij krijgen daar veel vragen over vanuit het Centrum, Broekhem, Houthem en 
Schin op Geul. Zeker nu bij de commissie ABA een raadsvoorstel op de agenda staat met betrekking tot de omgevingsverordening 2021 met 
daarin opgenomen een wijziging van de aanlijnplicht: ”binnen onze hele gemeente geldt een aanlijnplicht. Dit wordt met name door 
hondenliefhebbers als zeer ongewenst ervaren, mede ook omdat binnen onze gemeente geen voorzieningen zijn waar honden kunnen ravotten”. 
Wellicht is ook het plaatsen van hondenpoep-afvalbakken een optie?


